

錦田公立蒙養學校通函 No: 097/2020

一至五年級第二次家長日

敬啟者：

茲訂於 2021 年 7 月 13 日（星期二）舉行一至五年級家長日，是日派發本年度第三次考試成績報告表，敬希 依下列所訂時間與班主任會面。如當天無暇出席，歡迎致電 2476 2414 與班主任聯絡，商議時間領取成績表。請於 6 月 25 日(星期五)或之前將回條交予班主任，以憑辦理。

備註： 1. 班主任接見家長時間：_____

2. 學生陪同家長出席須穿著整齊校服。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年六月二十三日

----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----



(通函 No: 097/2020)

敬覆者：

本人知悉有關「一至五年級第二次家長日」事宜，並

*將會親臨 貴校領取敝子弟之學業成績報告表。

*無暇親臨 貴校領取敝子弟之學業成績報告表，並會聯絡班主任另定約見時間。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ ()班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日 期： 2021 年 6 月 _____ 日

註：請於 6 月 25 日(星期五)或之前將回條交予班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

(Notice No : 097/2020)

23.6.2021

Second Parents' Day (P1-P5)

Dear Parents/Guardians,

You are cordially invited to attend our Parents' Day held on 13th July 2021 (Tuesday). During which time, the final examination report will be given to parents/guardians. Please attend the meeting according to the following time. If you have any enquiries about the P-T meeting time, please contact your class teachers at 2476-2414. Thank you for your attention. Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 25th June 2021 (Friday).

- Remarks :
1. Parent-Teacher (P-T) meeting time : _____
 2. Pupils **must be wearing school uniforms** accompanied by parents/guardians on that day.

1

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----
(Notice No : 097/2020)



Dear Principal,

I have read and understand the details of 'Parents' Day (P1-P5)'.

- I * will attend the Parents' Day.
- I * will not be able to attend the Parents' Day and I will contact the class teacher to arrange another convenient time.

Student's Name : _____ Class : ____ ()

Parent's / Guardian's Name : _____

Parent's / Guardian's Signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2021 (Y) 6 (M) _____ (D)

*Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 25th June 2021 (Friday).